
Referatet af bestyrelsesmødet den
24/5-2023



Deltager: Christina Bihl (CB), Jonas Kühn (JK), Daniel Ovesen (DO) og Frederik Rudebeck
Rasmussen (FR)

Afbud: Ingen

0. Mødestart

0.1 Tegnstyrer og referent
DO er tegnstyrer.
CB er referent.
JK er ansvarlig for aftenens to do-liste.

0.2 Bordet rundt
JK har de næste 2-3 uger travlt med sine eksamener.
FR har fået nyt arbejde, som han starter i september måned.
Vi kan mærke, at sommerferien nærmer sig, og at de fleste af os har sommerferieplaner.

1. Administration
1.1 Præsentation af den nye bestyrelse! (JK)
En kort præsentation af den nye bestyrelse til de sociale medier.

Konklusion: Gennemført. JK vil klippe det sammen og sende videoen ud på facebook.

1.2. Medlemsliste (JK)
Bør vi ændre vores medlemsliste, så vi både har medlemmernes simple og tunge
oplysninger?

Konklusion: Vi vil opdatere/tilpasse vores medlemsliste, så den vil indeholde flere vigtige
oplysninger om vores medlemmer.

2. Økonomi
2.1. Et medlems ansøgning om tilskud (CB)

Konklusion: Vi godkender ansøgningen.

2.2. Hundeafdelingens konto(DO)
Hvor mange penge er der på kontoen?

Konklusion: Vi har fundet ud af hvor meget hundeafdelingens egenkapital er.

3. Tema
3.1. Vores 120 års jubilæum (CB)
Status?



Konklusion: Vi skal begynde at lave et budget over arrangementet, og derefter kan vi
begynde at sende ansøgninger til fonde.
Der er muligvis et medlem, der er interesseret i at være med i arbejdsgruppen.

3.2. Frivilligfest? (CB)

Konklusion: CB og FR vil tage ansvaret for at arrangere frivilligfesten, som formentligt sker til
efteråret.

4. Idrætsgrene
4.1 Udvalg hos de forskellige idrætsafdelinger (JK)
Jeg vil gerne skabe et overblik over, hvem der sidder i de forskellige udvalg i afdelingerne.
Jeg vil nemlig sikre mig at vores “gmail-system” er korrekt og at den sendes til de “rigtige”
personer.

Konklusion: Gennemført.

4.2 Gruppemail - Hvilke af dem er relevante i dag? (JK)
Hvilke gruppemail skal vi beholde/slette mv.

Konklusion: Vi gennemgik alle mailadresser og blev enige om, hvilke af dem der skulle
slettes.

4.3. Medlem hos breddeidræt under en særlig aftale (JK)
Kan et medlem hos breddeidræt, der er under en særlige aftale (fx futsal mv.) benytte sig af
medlemskabet hos breddeidræt?

Konklusion: Ja, medlemmet må gerne benytte sig af breddeidrættens andre tilbud.

4.4. Behov for en “paraply” afdeling? (JK)
Som et alternativ forslag mod direkte medlemskab hos DDI?
Fx marathon mv. (outdoor sport mv)

Konklusion: FR vil kontakte Lars fra Viking for at høre om hvordan de gør. Men vi opretter
ikke en paraplyafdeling, idet dette ikke er aktuelt for tiden.

4.5. Proces med idrætsudvalg og idrætsleder (FR)
Hvad skal der til for en afdeling lukker/ fortsætter?

Konklusion: Det skal være meget til før vi nedlægger en afdeling. Men det sker primært hvis
medlemmerne ikke er særlige aktive og det sker ingenting i afdelingen i laaaang tid.

4.6. Nordisk beachvolley turnering, prio september (DO)
Evt. inkluderet med DDIs tilskud, afterbeach party. (Er allerede i gang med at arrangere det)

Konklusion: Til orientering. DO vil lave et budget til arrangementet.



5. Andet og sidst
5.1. Behov for en ny måde at kommunikere på? (JK)
FB + gruppe-messenger?

Konklusion: Vi bruger nu et andet system under Messenger under fællesskab, hvor vi vil
dele samtaler op i forskellige emner. Det vil være nemmere fremover at overskue det hele.

5.2. Proces med bogføring/bogholderi til orientering (FR)
- Afventer nu på banken - kan vare op til 3 uger
- Adgang til Tinas mail
- Juni måned - DHIF § 44 - Parasport adgang
- Mobilepay
- Kontingentstruktur

5.3. Padel i efteråret - proces (FR)

Konklusion: FR vil kontakte CH om at arrangere mindst 3 gange padel træning inden januar
2024 for så at kunne vurdere om man kan oprette en padel afdeling hos os. Hvis ja, så vil
CB prøve at booke padelbaner til januar for en ny periode på 2 år.

5.4. Sommerhygge? (JK)

Konklusion: Vi holder sommerhygge onsdag den 14. juni 2023.

5.5. Herrefodbolds fremtid (FR)

Konklusion: FR skal finde ud af fodboldafdelingens fremtid. Han vil kontakte Brian
(idrætslederen) og lave en afstemning for at se om der er interesse i at man fortsætter med
11-mands fodbold. Hvis ikke, så som 7-mands fodbold. Han vil også påminde medlemmerne
om, at hvis de ikke vil fortsætte, så skal de udmelde sig inden den 1/7/23.

5.6. Næste bestyrelsesmøde
Vores sidste bestyrelsesmøde før sommerferien er tirsdag den 13. juni 2023.


